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 REFERAT 

SKOLEBESTYRELSESMØDE 
 

DATA OM MØDET 
DATO: Dato: 12.11.24 

TID: Møde: 17.30-20.00 

STED: Personalerum 

 
MØDEDELTAGERE: 

 
Forældre 
Simon Friis Poulsen [forperson] // Julie Kappelgaard [næstforperson] // Martin Bech [medl.] // Jan Nikolai 
Kristensen [medl.] // Alan Nielsen [sup.] // Michalina Sigil [sup.] 
 
Elevråd: 
Thomas Preston // Julie Bünger Torp  
 

Medarbejdere: 
Jacob Nielsen // Nadia Kohsel 
 

Ledelse: 
Andreas Hundebøll // Jeppe Bonde 
 

AFBUD: Irene Sidsel Broby Eckert [medl.] // Anna Rischel Preston [medl.] // Lotte Balslev Vest [medl.] // Magnus Kauling  

FRAVÆRENDE U. AFBUD:  

MØDELEDER: Simon Poulsen 

REFERENT: Andreas Hundebøll 

 

PKT. DAGSORDEN REFERAT 
1 Indledning – evt. justering af dagsordenen 

samt opfølgning fra sidste møde. 
[tages under spisningen] 

Ref. godkendt. 

2 Orientering fra skolen mv. 
 [tages under spisningen] 

▪ SKB var på rundvisning i skolens nyindrettede skolebibliotek. 
▪ Orientering om skolens netop overståede pædagogiske lørdag – konceptet var 

”Skolen hule” med afsæt i fire overskrifter: Inklusion // Undervisning // 
Kollegatrivsel // Rammer. 

▪ Orientering om nye åbnings- og lukketider på FFO’en, som træder i kraft 1. jan. 
(politisk beslutning). Særskilt kommunikation tilgår snarligt. 

▪ Resultat fra Komponent-analysen er udskudt til udgangen af nov. 

3 Nyt fra elevrådet. Fokusområder i skoleåret: 
Hal i 10-pause // Omklædning // LektieCafe // Gammelt PLC-miljø i UM //  

Cykelparkering // Mobilregler 
 
6.-8. årgang har drøftet om der skal arrangeres en fælles fest. Der har tidligere været 
tradition for at holde en fest. Dette har dog ikke været muligt de sidste par år qua 
manglende forældreopbakning. 
 
Nyt fra FFE – der har været afholdt møde. Thomas fra SOL er blevet næstformand. I år er 
mærkesagen – skoletoiletter! 

4 AULA princip. Simon redegjorde for arbejdsgruppens arbejdsproces. Herefter kommentering bordet rundt. 
Julie rettede til. Fremsendes efterfølgende til AH, som sætter det ind i skolens princip-
samling. Godkendt. 
 
Aftalen er, at JB er arbejdsgruppens tovholder ift. skolens interne procedure vedr. Aula. 

5 Trafikpolitik AH gennemgik udkastet til skolens trafikpolitik. AH opfordrede til at… 
 

▪ Alle → fremsender inputs inden jul. 
▪ Elevråd → overvejer deres rolle i politikken og fokus på cykelparkering 
▪ Lærerne → inddrages i løbet af foråret ift. hvordan det pædagogiske foldes ud, 

så vi lever op til lovgivningen. OBS på cykelture – hvor mange voksne skal cykle 
med? 

 
>> Sigtet er, at politikken træder i kraft 1. august 2025 << 

6 Personalesituation mv. AH orienterede kort om personalesituationen. 

7 Koordinering af arbejdsgruppernes 
samarbejde.  

Fri leg og aftaler 



8 Gennemgang af aftaler og beslutninger fra 
mødet. 

JN forslog, at han på mødet i februar gennemgår skolens styringsdokumenter. Dette for at 
give SKB indsigt og kunne skelne imellem retningslinjer, procedure og principper. 
 
AH gennemgik ref. SKB forhåndsgodkendte.  

Med venlig hilsen  

Andreas Hundebøll  
 

 
 


